東華三院辛亥年總理中學2017至2018年度家長通訊第 33 號 中一至中五級英文功課輔導班(第一期)事宜

敬啟者:為提高英文科能力未達標準的學生英語水平,本校特於學期考試及測驗後,挑選英文科成績未如理想的學生,參加英文功課輔導班,由本校英文科教學助理指導英文功課,冀能協助成績稍遜者追上水平。功課輔導班學生名單,將於每次學期測驗、考試後更新,共三期。第一期英文功課輔班資料如下:

學生姓名:劉嘉穎

班 別:1B (學號: 20)

時 間:下午三時五十分至四時三十分

負責老師:何蘊怡老師及林苑珮老師

中一級	日期	
	23/11(四)	30/11(四)
地點	7 號室 (二樓)	多媒體室(二樓)

中二級	日期	
	23/11(四)	30/11(四)
地點	8 號室 (二樓)	多媒體室(二樓)

中三級	日期	
	23/11(四)	30/11(四)
地點	8 號室 (二樓)	多媒體室(二樓)

中四及中五級	日期	
	28/11 (二)	5/12 (二)
地點	多媒體室(二樓)	多媒體室(二樓)

此致 貴家長



周慶中校長啟

2017年11月14日

東華三院辛亥年總理中學2017至2018年度家長通訊第 33 號 中一至中五級英文功課輔導班(第一期)事宜

回 條(請於11月20日(星期一)前交回英文科老師)

敬覆者:頃接來函,敬悉敝子弟須參加英文功課輔導班,定必督促敝子弟努力學習,力爭上游。

此覆

東華三院辛亥年總理中學校長

學生物	性名:	
班	別:	
學	號:	
家長?	簽署:	

2017年11月日

14th November, 2017

Dear Parents,

Re: S1 to S5 English Lift-off Classes – 1st Round

The English lift-off class (英文功課輔導班) is an after-school extra class arranged for students whose test results in English are undesirable. To help the selected students to achieve better learning outcomes, homework assistance, extra exercises and practices will be arranged for the class.

The list of students for the class will be updated after each test and examination. Details for the upcoming class are as follows:

Student's name: LAU KA WING

Class: **1B** (**20**)

Time: 3:50pm - 4:30pm

Teacher-in-charge: Ms. Ho Wun Yee & Ms. Lam Yuen Pui

Secondary One	Dates		
	23/11 (Thurs)	30/11 (Thurs)	
Venue	Room 7 (1st floor)	MMLC (2 nd floor)	
Secondary Two	Dates		
	23/11 (Thurs)	30/11 (Thurs)	
Venue	Room 8 (2 nd floor)	MMLC (2 nd floor)	
Secondary Three	Dates		
	23/11 (Thurs)	30/11 (Thurs)	
Venue	Room 8 (2 nd floor)	MMLC (2 nd floor)	
Secondary Four and Secondary Five	Dates		
	28/11 (Tue)	5/12 (Tue)	
Venue	MMLC (2 nd floor)	MMLC (2 nd floor)	

Yours faithfully

Chow Hing Chung Principal

TWGHs Sun Hoi Directors' College 2017-2018 Letter to Parents No. 33 Reply Slip (please return it to your English teacher by 20.11.2017)

Dear Principal,

I acknowledge the receipt of the captioned letter to parents concerning the lift-off classes and will remind my child to attend the lessons.

Date

Student's Name	:	()
Class	:		
Parent's Signature	e:		